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1. Wat betreft de grond die is gebruikt bij de sanering van de
grond bij de kinderboerderij, is dat geen schone grond? Waar komt de grond vandaan? Is 
er een probleem met de Aziatische duizendknoop? Moet daar ook een saneringsplan voor 
komen?

antwoord Deze grond is schoon, d.w.z. vrij van pfas en dergelijke. Wel bleek deze grond 
biologisch verontreinigd met Aziatische duizendknoop. Vanaf 1 januari 2022 er een 
wettelijk verbod is gekomen op het vervoeren en verhandelen van grond die 
verontreinigd is met Aziatische Duizendknoop. Deze grond is voor die tijd aangebracht. 

De herkomst van de grond is ons niet bekend. 

Ja, de Aziatische duizendknoop is een invasieve exoot. Dit houdt in dat deze exotische 
plant zich zeer makkelijk vermeerdert en zeer moeilijk te verwijderen is. De plant is 
vergelijkbaar met riet en bamboe maar veel sterker dan deze soorten. Kleine stukjes 
van deze plant kunnen weer uitgroeien tot een volwassen exemplaar. 

Wat betreft een saneringsplan hebben wij recent hoveniersbedrijf Hoek opdracht 
gegeven voor een vooronderzoek op de locatie van de Aziatische duizendknoop. Daaruit 
komt een kostenoverzicht en plan van aanpak om deze invasieve exoot te kunnen 
verwijderen.  


